
Mosina, dnia 17 lipca 2013 r.
BR.0003.646.2013

W załączeniu przekazuję kserokopię zapytania radnej Małgorzaty Kaptur w sprawie
terminu zainstalowania oświetlenia na osiedlu „sportowców”.

Do wiadomości:

Pani
Małgorzata Kaptur
Radna Rady Miejskiej
w Mosinie
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ZAPYTANIE RADNEGO

1. Imię i nazwisko radnego: Małgorzata Kaptur
2. Proszę o udzielenie informacji na temat terminu zainstalowania oświetlenia na osiedlu
„sportowców”
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28 lipca ubiegłego roku złożyłam wniosek o zainstalowanie oświetlenia i tablicy z planem
osiedla. Zwracałam też uwagę na zagrożenie bezpieczeństwa mieszkańców ze strony pojawiających
się na osiedlu dzików.
Uzyskałam odpowiedź, że oświetlenie zostanie zainstalowane w 2013 r.
Do tej pory nic na osiedlu się nie zmieniło. Obecny stan wpływa na brak poczucia bezpieczeństwa
mieszkańców, sprawia, że ukończone już domy nie znajdują nabywców.

Proszę o informacje jakie są plany urzędu w odniesieniu do tego osiedla.
Kiedy zostanie zainstalowane oświetlenie?
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Mosina, 19.07.2013 r.


